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PROTOKÓŁ NR 30 

 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 4 kwietnia 2008 r. 
 
 

 
Posiedzenie otworzyła i przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji Rewizyjnej, lista obecności stanowi załącznik 
do protokołu.  
 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Podsumowanie analizy sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za 2007 r.   

2. Wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  
 
 

Ad. 1. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła następujące sprawozdania: 
- Rb-NDS tj. kwartalne sprawozdanie o nadwyŜce/deficycie za okres od początku roku do dnia 

31 grudnia 2007 r. Przewodnicząca zwróciła uwagę na nadwyŜkę z lat ubiegłych oraz na brak 
kredytów i poŜyczek 

 
- Rb-27S – roczne sprawozdanie z wykonania planu dochodów budŜetowych za cały 2007 r.  

Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe wykazane w tym sprawozdaniu kwoty stanowią w znacznym 
stopniu zaległości podatników, ostatnia rata podatku jest 15 listopada i nie wszyscy płacą w 
terminie, w styczniu kolejnego roku wpływają wpłaty za podatek, po kaŜdej racie urząd gminy 
wysyła upomnienia a gdy to nie skutkuje wystawiane są tytuły wykonawcze do Urzędu 
Skarbowego – do komornika.  
 

- Rb-28S - roczne sprawozdanie z wykonania planu wydatków budŜetowych za cały 2007 r.  
Przewodnicząca zwróciła uwagę, Ŝe wykazane są w tym sprawozdaniu zobowiązania. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, Ŝe są to zobowiązania wynikające z tego, Ŝe rachunek wpływa do 
Urzędu Gminy w grudniu ale jest z płatnością w styczniu. 
Ponadto Skarbnik wyjaśniła, Ŝe w dziale 801 – Oświata i wychowanie - wykazane są nagrody 
roczne, które zgodnie z zasadami rachunkowości naliczane są w grudniu a wypłacane w 
styczniu kolejnego roku. 
 

Ww sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca Komisji zapoznała pozostałych członków Komisji z  materiałem 
będącym wyjaśnieniem uwag, pytań i wątpliwości, które wynikły na poprzednim posiedzeniu 
Komisji.   
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W pierwszej kolejności przedstawione zostało wyjaśnienie dotyczące wydatku na kotłownię w 
Bychlewie, przedstawiono 2 faktury na łączną kwotę 65.001,60 zł. (kserokopia faktur stanowi 
załącznik do protokołu)  
 
W dalszej kolejności przedstawiona została nformacja dyrektora Gimnazjum w Piątkowisku 
cyklinowania i lakierowania sali gimnastycznej w szkole. 
 
 
 
Na tym posiedzenie zamknięto. 
 
 

Protokół po odczytaniu podpisano. 
 
       Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  
 
 
       Z. Kasperska ...................................... 
Protokolant: Anna Chodasewicz 
 


